
B U T  L L  E T I  D E L  S I N D I  C A T  D E  M E T  G E S  D E  C A T A L U N Y A  25

Secció
Extracte de

Acta núm. 322

A  les 22 hores i 30 minùts del dia 22 de setem- 
bre de 1930 es reuneix el Conseil del Sindicat de 
Metges de Catalunya, en sessió extraordinaria a 
la quai han estât especialment invitats eis Com
panys que formen part del Conseil Administratiu 
de la Mutual Médica.

Assisteixen del Conseil del Sindicat eis Com
panys Drs. Moll, Mas i Oliver, González i Mora, 
Lucaya, Marti i Baltà, Mestres i Miquel, Mir, 
Mundi, Pujadas, Sellas, Solé, Trias, i del Con
seil de la Mutual els Drs. Trendis, Seguí, Mas- 
riera, Condeminas, Oliver, Moya, Grifols, For- 
nells, Espadaler, Abad i Servent.

Oberta la sessió es fa constar l’excusa d’assis- 
tència deis Drs Mas i Puig i Solà del Conseil del 
Sindicat i Coll, Conill, Guardia i Llangort, Con
seil ers de la Mutual.

La presidència fa constar els motius de la re
unió que és per a tractar de lassumpte dels cer
tificats mèdics obligatoris creats per una disposi- 
ció de la Direcció General de Sanitat assumpte 
del quai s’ocupà el Conseil en les sessions ordinà- 
ries del mes d’agost passat i setembre present.

Declara la presidcncia que s’ha cregut conve- 
nient d’invitar a aquesta reunió els Consellers de 
la Mutual Médica per a donar-los compte d’una 
manera ben oficial de totes les gestions practi- 
cades en aquest assumpte i poder canviar im
pressions per si cal fer alguna nova gestió ma
jorment després d’haver tingut coneixement que 
el Conseil de la Mutual en la seva darrera sessió 
acordà d’autoritzar al seu President per anar a 
Madrid per intervenir també en algun aspecte 
d’aquesta qüestió. Opina la presidència que és al- 
tament convenient pels interessos del Sindicat i 
de la Mutual que totes les gestions que es prac- 
tiquin es facin de cornu acord i inspirades en un

oficial
les sessions

mateix criteri perqué així en demostrar la unió 
del Sindicat tinguin una major força i eficàcia. 
A  continuado explica totes les negociacions que 
s’han portât a terme fins a obtenir de la Direcció 
General de Sanitat la prometença formal de do
nar plena satisfacció a les aspiracions del Sindi
cat.

Acaba la presidència fent constar l ’opinió que 
el Dr Coll, Président de la Mutual ha comunicat 
telefónicament en donar compte de qué no li se
ria possible dassistir a la reunió d’avui.

El Sr. Secretari Dr. Mas i Oliver, explica amb 
tots els détails les gestions que ell personalment 
va fer en representado del Conseil i la prome
tença obtinguda de la Direcció General de Sani
tat per la quai cosa creu convenient que es man- 
tinguin les peticions que ell en nom del Sindicat 
va formular al Director General de Sanitat i que 
aquest li va prometre de concedir integrament.

Intervenen diversos reunits per a felicitar-se 
de què el Conseil hagi convocat aquesta reunió 
que creuen altament necessària, car en ella es po
drá prendre una orientado definitiva respecte 
a aquesta important qüestió que tant interessa al 
Sindicat i a la Mutual.

Abans de començar la discussió sobre les peti
cions que el Sindicat té formulades i la conve- 
niència de mantenir-les integrament o modificar
les per a millorar-les si és possible, el Sr. Prési
dent llegeix una comunicado del soci Sr. Alfred 
Canal i Comas, el quai diu que amb motiu d’ha
ver estât a Madrid i havent-se entrevistat amb el 
Dr. Palanca, Director General de Sanitat, va re- 
collir la impresió de què la petició del Sindicat 
seria totalment atesa tal com l’esmentada autori- 
tat sanitaria havia ofert al Sr. Secretari del Sin
dicat quan el visita en representado del Conseil.

A  continuado intervé el Dr. Garcia-Tornel, que 
ha estât especialment convocat en aquesta reunió


